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Slovenský zväz hádzanej  Junácka 6  831 04  BRATISLAVA 
 
 

Z Á P I S N I C A   
z  K O N F E R E N C I E  SZH, 

ktorá sa uskutočnila dňa 2.6.2023 
o 13,30 hod. online prostredníctvom elektronickej platformy MS TEAMS 

_________________________________________________________________________________________ 
  
Prítomní: viď. prezenčná listina (tvorí prílohu č.1 tejto zápisnice) 
 
 
 

PROGRAM KONFERENCIE SZH:  
 
1. Otvorenie konferencie SZH 

2. Informácia o uznášaniaschopnosti konferencie SZH 

3. Schválenie programu konferencie SZH 

4. Schválenie rokovacieho poriadku konferencie SZH   
5. Voľba zapisovateľa, dvoch overovateľov zápisnice, troch skrutátorov a mandátovej komisie 

6. Kontrola plnení uznesení konferencie SZH 2022 

7. Správa o činnosti SZH (od poslednej konferencie) 

8. Správa o hospodárení SZH (od poslednej  konferencie) 

9. Správa prezidenta SZH a správa o stave hádzanej na Slovensku (od poslednej konferencie) 

10. Správa o činnosti výkonného výboru SZH (od poslednej konferencie) 

11. Správa kontrolnej komisie SZH (od poslednej konferencie) 
12. Schválenie kritérií, účelu a rozdelenia finančných prostriedkov na účel rozvoja talentovaných 

športovcov pre rok 2023 

13. Prerokovanie a schválenie výročnej správy SZH za rok 2022 

14. Diskusia 

15. Záver 

 
 
 
K bodu 1 
Otvorenie konferencie SZH 

 
Prítomných delegátov a hostí privítal I.Sabovik, generálny sekretár SZH a informoval prítomných delegátov 
a hostí o dôvodoch využitia možnosti konania Konferencie SZH online formou. 
 

 
K bodu 2 
Informácia o uznášaniaschopnosti konferencie SZH 
Generálny sekretár SZH I. Sabovik informoval o tom, že podľa prihlásených delegátov v aplikácii MS TEAMS je 
konferencia SZH uznášaniaschopná v zmysle Stanov SZH. 
Prítomných je 28 delegátov z pozvaných 43 delegátov. 
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K bodu 3 
Schválenie programu konferencie SZH 
 
Návrh programu konferencie SZH bol zaslaný delegátom konferencie 7 dní pred zasadnutím konferencie SZH 
a bol  zverejnený aj na webovom sídle SZH a v informačnom systéme športu. 

 
Po otvorení rozpravy k predmetnému bodu neboli zo strany delegátov a ani  ostatných prítomných vznesené 
žiadne návrhy, pripomienky ani vyjadrenia. 

 
Generálny sekretár SZH I.Sabovik požiadal o hlasovanie za predložený program konferencie SZH. 
V elektronickom hlasovaní prítomní delegáti hlasovali za predložený návrh takto:  

 
Hlasovalo:  24 delegátov 
Za:  24 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
 

Delegáti schválili návrh programu konferencie SZH bez zmien. 
 
 
K bodu 4 
Schválenie rokovacieho poriadku konferencie SZH 

 
Návrh rokovacieho poriadku konferencie SZH bol zaslaný delegátom konferencie 7 dní pred zasadnutím 
konferencie SZH. 
Po otvorení rozpravy k predmetnému bodu neboli zo strany delegátov a ani  ostatných prítomných vznesené 
žiadne návrhy, pripomienky ani vyjadrenia.  
I.Sabovik, generálny sekretár SZH požiadal o hlasovanie za predložený návrh rokovacieho poriadku konferencie 
SZH. 

 
Hlasovalo:  23 delegátov 
Za:  23 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
 

Delegáti schválili návrh rokovacieho poriadku konferencie SZH bez zmien.  
 
Znenie schváleného rokovacieho poriadku konferencie SZH je prílohou č 2 tejto zápisnice. 

 
 

K bodu 5 
Voľba zapisovateľa, dvoch overovateľov zápisnice, troch skrutátorov a mandátovú komisiu 

 
I.Sabovik predložil Konferencii SZH návrh, aby: 
 
za zapisovateľa zvolila Ivana Sabovika 
 
za overovateľov zápisnice zvolila: Maroša Nagyia a Milana Janošku 
 
za skrutátorov zvolila: Petra Brunovského, Moniku Tisajovú a Miloša Šubáka 
 
za členov mandátovej komisie zvolila: Ivana Sabovika, Ivana Sveráka a Petra Haščíka 
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V zmysle prijatého rokovacieho poriadku Konferencie sa hlasuje vcelku za zapisovateľa, overovateľov zápisnice, 
skrutátorov a členov mandátovej komisie. 
 
K uvedenému bodu návrhu neboli prednesené žiadne vyjadrenia ani iné návrhy delegátov konferencie. 
 
I.Sabovik, generálny sekretár SZH požiadal o hlasovanie za predložený návrh zapisovateľa, dvoch overovateľov 
zápisnice troch skrutátorov a mandátovej komisie konferencie SZH. 
 

Hlasovalo:  24 delegátov 
Za:  24 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 

 
Za zapisovateľa bol zvolený I. Sabovik. 
Za overovateľov zápisnice boli zvolení Maroš Nagy a Milan Janoška. 
Za skrutátorov boli zvolení Petra Brunovského, Moniku Tisajovú a Miloša Šubáka. 
Za členov mandátovej komisie boli zvolení Ivan Sabovik, Ivan Sverák a Peter Haščík. 
 
 
K bodu 6 
Kontrola plnení uznesení konferencie SZH zo dňa 3.6.2022 

 
I.Sabovik, generálny sekretár SZH konštatoval, že Konferencia SZH zo dňa 3.6.2022 neuložila žiadne uznesenia. 
 
K uvedenému bodu programu neboli prednesené žiadne vyjadrenia delegátov konferencie. 
 
 
K bodu 7 
Správa o činnosti SZH od poslednej konferencie zo dňa 3.6.2022 
 
J. Holeša, prezident SZH predniesol správu o činnosti SZH (od poslednej konferencie SZH 2022), ktorá je 
súčasťou výročnej správy SZH za rok 2022 v príhovore prezidenta. Výročná správa SZH za rok 2022 bola zaslaná 
všetkým delegátom konferencie v stanovenom termíne, taktiež bola v stanovenom termíne zverejnená na web 
stránke SZH. V rámci poscovidového obdobia v roku 2022 sa vďaka práci všetkých členov SZH podarilo 
znormalizovať činnosti na všetkých úrovniach. Súťaže prebehli v zmysle legislatívy. Leto 2022 bolo dokonca čo 
sa týka počtu reprezentačných podujatí najpočetnejšie vôbec.  
 
K uvedenému bodu programu neboli prednesené žiadne vyjadrenia delegátov konferencie.  
 
Konferencia prerokovala správu o činnosti SZH za uplynulé obdobie, teda od Konferencie konanej dňa 
3.6.2022. 

 
 
K bodu 8 
Správa o hospodárení SZH od poslednej konferencie zo dňa 3.6.2022 

 
J. Holeša, prezident SZH informoval delegátov konferencie SZH o hospodárení SZH. Úvodom sa ospravedlnil 
všetkým delegátom za oneskorené úhrady nie len voči klubom, členom, ale aj dodávateľom. Žiaľ ME mužov v roku 
2022, tak ako uvádza aj vo svojom príhovore, ktorý je súčasťou Výročnej správy za rok 2022, finančne zväz 
vychýlili vo veľkej miere. Všetky záväzky si aj napriek tomu plníme aj keď s oneskorením. Kluby dostanú druhú 
časť príspevku v priebehu mesiaca jún. Ďalší príspevok pre rok 2023 bude vyplatený v druhom polroku 
aktuálneho roku. Rokovania so štátnymi inštitúciami stále prebiehajú, aj keď to nie je jednoduché, lebo aktuálne 
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sa nám často menia partneri či už na MŠVVaŠ SR ako aj MF SR, aby bola kompenzácia za nemožnosť predávať 
vstupenky vyplatená. Ďalej uviedol, že správa audítora je súčasťou Výročnej správy za rok 2022. 

 
K uvedenému bodu programu neboli prednesené žiadne vyjadrenia delegátov konferencie.  

 
Konferencia prerokovala správu o hospodárení SZH od Konferencie konanej dňa 3.6.2022. 
 
 
K bodu 9 
Správa prezidenta SZH a správa o stave hádzanej na Slovensku od poslednej konferencie zo dňa 3.6.2022 
 
J. Holeša, prezident SZH predniesol svoju správu ako aj správu o stave hádzanej (od poslednej konferencie SZH 
2022). Vyzdvihol prácu jednotlivých predsedov komisií, ako aj členov komisií. Práca výkonného výboru je veľmi 
dynamická. 
 
K uvedenému bodu programu neboli prednesené žiadne vyjadrenia delegátov konferencie. 

 
Konferencia prerokovala správa prezidenta SZH a správa o stave hádzanej na Slovensku od poslednej 
konferencie zo dňa 3.6.2022. 
 
 
K bodu 10 
Správa o činnosti výkonného výboru SZH od poslednej konferencie zo dňa 3.6.2022 

 
Správa o činnosti VV SZH je súčasťou kompletného písomného materiálu „Výročná správa SZH 2022“.  
 
Predsedovia komisií SZH predniesli správy o činnosti komisie od konferencie konanej 3.6.2022 nasledovne: 

 
1. M.Lozák – predseda komisie krajských zväzov hádzanej SZH 
2. I.Sverák – predseda Športovo-technickej komisie SZH 
3. M. Šubák – predseda Legislatívnej komisie SZH 
4. J.Beňadik – predseda Komisie mládeže SZH 
5. P.Haščík – predseda Komisie rozhodcov a delegátov SZH 

 
Generálny sekretár SZH ospravedlnil neprítomných predsedov: V.Pokorného – predsedu Disciplinárnej komisie, 
P.Varjassiovú – zástupkyňu skupiny športovcov a P.Streichera – predsedu Trénersko-metodickej komisie 
 
Jednotlivé správy predsedov komisií sú súčasťou Výročnej správy SZH za rok 2022. 
 
K uvedenému bodu programu neboli prednesené žiadne vyjadrenia delegátov konferencie.  

 
Konferencia tak prerokovala správu o činnosti Výkonného výboru SZH za uplynulé obdobie, teda od 
Konferencie konanej dňa 3.6.2022. 
 
 
K bodu 11 
Správa kontrolnej komisie SZH 

 
Správu kontrolnej komisie SZH predniesol jej predseda Dr. M. Jursík a tvorí prílohu č.3 tejto zápisnice. 
 
K uvedenému bodu programu neboli prednesené žiadne vyjadrenia delegátov konferencie.  
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Konferencia prerokovala správu Kontrolnej komisie SZH za uplynulé obdobie, teda od Konferencie 
konanej dňa 3.6.2022. 
 
 
K bodu 12 
Schválenie kritérií, účelu a rozdelenia finančných prostriedkov z príspevku uznanému športu na účel 
rozvoja talentovaných športovcov 
 
Podľa ust. § 69 ods. 5 písm. b)  zák. č. 440/2015 Z. z. zákona o športe (ďalej aj iba ako „zákon o športe“) je SZH 
povinný rozdeliť min. 20 % z príspevku uznanému športu na účel rozvoja talentovaných športovcov, pričom 
kritéria, účel a rozdelenie finančných prostriedkov schvaľuje konferencia SZH. Navrhované položky vychádzajú 
z rozpočtu SZH na rok 2023, ktorý schválil Výkonný výbor SZH. Ide o finančné prostriedky, ktoré zákon o športe 
ukladá rozdeliť medzi talentovanú mládež, pričom SZH má talentovanú mládež zadefinovanú ako mládežnícke 
reprezentačné družstvá a regionálne centrá hádzanej. V súlade s uvedeným sa navrhuje na účel rozvoja 
talentovaných športovcov rozdeliť z príspevku uznanému športu v roku 2023 finančné prostriedky takto: 
 
1. Účel:  

- pokrytie nákladov reprezentačných družstiev, a to: juniorov, junioriek, kadetov, kadetiek, 
predkadetov, predkadetiek a pokrytie nákladov výberov RCH (t.j. regionálnych výberov). 

 
 Kritéria:  

-   nominácia športovcov a členov realizačného tímu reprezentačného družstva Výkonným výborom 
SZH. 

 
 Rozdelenie: 

- pomerne medzi reprezentačné družstvá v závislosti od ich športovej prípravy a účasti na 
športových podujatiach a to: 

juniori 5 000,00 € 
kadeti 5 000,00 € 
predkadeti 40 000,00 € 
juniorky 60 000,00 € 
kadetky 70 000,00 € 
predkadetky 5 000,00 € 

 
2. Účel:  

- pokrytie nákladov na športových odborníkov v Regionálnych centrách hádzanej vytvorených SZH 
(ďalej aj iba ako „RCH“), a to odmeny športových odborníkov, resp. ich časti. 

 
Kritéria: 
-   splnenie požadovanej odbornej spôsobilosť športového odborníka v RCH 
-  schválenie športového odborníka do pozície v RCH Výkonným výborom SZH na základe 

odporúčania technického riaditeľa SZH 
 

 Rozdelenie: 
- rovnomerne medzi osem (8) Regionálnych centier hádzanej SZH 

RCH tréneri 130 000,00 € 
Dobrovoľnícke zmluvy - krúžkari 120 000,00 € 

 
 
 
I.Sabovik, generálny sekretár SZH požiadal o hlasovanie za predložený návrh kritérií, účelu a rozdelenia 
finančných prostriedkov z príspevku uznanému športu na účel rozvoja talentovaných športovcov s požadovanou 
zmenou a delegáti hlasovali takto: 
 

Hlasovalo:  25 delegátov 
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Za:  23  
Proti: 1 
Zdržali sa: 1  

 
Konferencia SZH schvaľuje účel, kritéria a rozdelenie finančného príspevku v roku 2023 na účel rozvoja 
talentovaných športovcov v predloženej podobe. 
 
 
K bodu 13 
Prerokovanie a schválenie výročnej správy SZH za rok 2022 

 
Výročná správa za rok 2022 spolu s účtovnou závierkou overenou audítorom bola zaslaná všetkým delegátom 
konferencie v stanovenom termíne 7 dní pred konaním Konferencie SZH. 
 
Výročná správa bola taktiež v stanovenom termíne zverejnená na webe SZH. 
 
 
Po otvorení rozpravy, k uvedenému bodu programu sa prihlásila do rozpravy nasledovne: 
 
R.Bartková: kde vznikla strata z ME, resp. čo ju vygenerovalo? 
Reagoval J.Holeša, prezident SZH: strata vznikla hlavne na príjmov stránke a to skutočnosťou, že sme nemohli 
predávať vstupenky v plnej miere, ale len na úrovni 25%. Mužské ME boli a sú dlhodobo navštevované vo veľkom 
množstve a predajnosť sa pohybuje na úrovni 94%. My sme teda rozhodnutím vlády o neumožnení predávať 
vstupenky v plnej miere prišli o viac ako 3.000.000 eur.  
 
P.Palec: v správe nezávislého audítora sa uvádza, aj keď použil iné termíny, že SZH je v podstate pred krachom. 
Môžete to prosím vysvetliť? 
Reagoval J.Holeša, prezident SZH: SZH je konštantne už piaty rok v strate a k neuhradíme záväzky, tak SZH 
bude v krachu, to je aj dôvod, prečo sme neuhrádzali klubom prostriedky za minulý rok, ale museli sme uhradiť 
faktúry dodávateľom, inak by sme sa dostali do exekúcii. Výrok audítora zohľadňuje reálny stav zväzu a ten je 
taký, že nám chýba niečo málo cez 600.000 eur na to, aby sme pokryli všetky záväzky, ktoré SZH má. 
 
M.Goboňa: má SZH nejaký plán, ako sa dostať k uvedenej sume cca. 600.000 eur? 
Reagoval J.Holeša, prezident SZH: plán je v podstate už v rozpočte na rok 2023, kde sa nám podarilo z tejto 
sumu už nejakú časť skresať. Rovnako nám budú zaslané nadvýťažky z Tiposu vo výške cca. 200.000 eur, ktoré 
neboli rozpočtované. Zredukovali sme počty reprezentačných akcií a nákladov na jednotlivé reprezentačné 
družstvá, kde dôjde rovnako k ušetreniu nejakých finančných prostriedkov. Taktiež sme znížili počet trénerov 
a mesiacov počas ktorých boli platení v rámci projektu RCH. Stále prebiehajú rokovania s Vládou SR resp. 
ministerstvami o sanácii podujatia ME a pevne veríme, že sa to podarí vyrokovať. Ak by nie, tak aj rozpočet SZH 
na rok 2024 bude krátený a prispôsobený strate s ktorou budeme pracovať a teda aby sme ju úplne zlikvidovali. 
SZH mal možnosť siahnuť na finančné prostriedky, ktoré prerozdeľujeme klubom (15%), keďže v danom období 
tak ako aj v roku 2023 trval núdzový stav a zväzy neboli povinné prerozdeliť tieto peniaze na kluby, ale to sme 
nechceli realizovať, keďže sme si vedomí, že aj kluby majú finančné problémy vo vzťahu k mestám a obciam, 
ktoré rovnako nemajú peniaze. My sa snažíme, aby kluby dostali tieto prostriedky, aj keď neskoro, ale na druhej 
strane robíme opatrenia, aby sme uvedenú stratu znížili. 
 
R.Bartková: nie je zákonná povinnosť poukázať 15% na kluby zo strany zväzu? 
Reagoval J.Holeša, prezident SZH: áno je to zákonná povinnosť, ale v zmysle zmluvy, ktorú máme s MŠVVaŠ 
SR o príspevku uznanému športu, kde je uvedené, že ak bude trvať krízová situácia viac ako 30 dní 
v kalendárnom roku, tak zväz nemusí použiť rozdelenie prostriedkov tak, ako mu to je predurčené. Zväz ale aj 
napriek tomu finančné prostriedky chce klubom poslať a aj ich pošle, len trocha oneskorene. 
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E.Karvaš: myslí si, že nie je správne ak dochádza k redukovaniu finančných prostriedkov pre mládežnícke 
reprezentačné družstvá, lebo sa nám to odzrkadlí na ich výkonnosti o 2-3 roky. 
Reagoval J.Holeša, prezident SZH: veľa možností na ušetrenie finančných prostriedkov v rámci rozpočtu nie je. 
Mali sme možnosť pristúpiť k zrušeniu financovania nákladov na rozhodcov, kde by sme ťarchu preniesli späť na 
kluby, čo sme nechceli, keďže finančná situácia klubov je tiež nie najlepšia alebo sme mali druhú možnosť a to je 
redukcia v počte reprezentačných sústrední. Ponechali sme len tie kategórie v ktorých sa zúčastníme na ME toto 
leto. Žiaľ nemali sme veľa možností, nejako sme sa museli rozhodnúť a toto nám prišlo ako najmenej bolestivé 
riešenie. 
 
M.Goboňa: viete zadefinovať v ktorých termínoch budú posielané finančné prostriedky na kluby? A ako je to 
s novými zmluvami? 
Reagoval J.Holeša, prezident SZH: budú posielané v septembri a decembri roku 2023. Zmluvy za rok 2022 
prerábame a prispôsobujeme a následne budú zaslané na jednotlivé kluby na podpis. V zmluvách budeme 
musieť pristúpiť k striktnejším kritériám pre dodržiavanie povinnosti online zápisov pri prípravke a minihádzanej, 
nakoľko MŠVVaŠ SR túto skutočnosť striktne vyžaduje. 
 

 
Hlasovalo: 28 delegátov 
Za:  25 
Proti: 0 
Zdržali sa: 3 
 

Konferencia SZH konštatuje, že Výročná správa SZH za rok 2022 bola prerokovaná a schválené. 
 
 
K bodu 14 
Diskusia 
 
I.Sabovik, generálny sekretár SZH otvoril diskusiu.  
 
Slovo si vzal J.Holeša, prezident SZH, ktorý odprezentoval tabuľku prehľadu finančných nákladov na rozhodcov 
za jednotlivé ligy a za jednotlivé kluby. V tabuľke, ktorá tvorí prílohu č.4 tejto zápisnice je prehľad uhradených 
súm za rozhodcov, ktoré uhrádza Slovenský zväz hádzanej v súťažiach ktoré riadi SZH. Ďalej uviedol, že sme 
všetkým klubom a delegátom Konferencie SZH zaslali Deklaráciu Slovenského športu, ktorá bola prijatá na 
Valnom zhromaždení Slovenského olympijského a športového výboru v máji 2023. Dôvodom prijatia Deklarácie 
je úsilie SOŠV aktívnejšie vystupovať ako partner voči politickým stranám vzhľadom na stav v akom sa aktuálne 
šport nachádza. Už 12.6.bude okrúhli stôl na pôde SOŠV so zástupcami politických strán. Očakávanie je také, 
že po nadchádzajúcich parlamentných voľbách bude mať šport silnejšie postavenie ako aj silnejšiu finančnú 
podporu.  
 
 
R.Bartková: pri vyúčtovacích faktúrach za členské poplatky sú aj hráči, ktorí nemajú 3 štarty. Kto by to mal 
udržiavať aktualizované? 
Reagoval I.Sabovik, generálny sekretár SZH: kluby musia udržiavať v matrike svojho klubu aktualizáciu, či je ten 
ktorý hráč aktívny alebo neaktívny a na zákalde toho sú následne generované podklady do matriky. Členský 
poplatok platí každý člen bez ohľadu na to, či odohral alebo neodohral 3 stretnutia. 
 
M.Fotul: bolo by potrebné vrátiť hádzanú späť do základných a stredných škôl.  
Reagoval J.Holeša, prezident SZH: s MŠVVaŠ SR intenzívne komunikujeme, aby sme sa do systému školského 
športu opäť vrátili už v nadchádzajúcom školskom roku. 
 
P.Palec: kedy sa uvažuje, že by SZH hradil náklady na rozhodcov aj v krajských súťažiach?  
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Reagoval J.Holeša, prezident SZH: v prvom rade musíme zastabilizovať finančnú situáciu zväzu a keď sa nám 
podarí zlikvidovať dlh, ktorý máme ešte v tomto roku, tak následne by sme vedeli pripraviť nejaký koncept. Všetko 
je to limitované a viazané na našu finančnú situáciu. 
 
P.Palec: Bolo by možné vypracovať nejaký koncept ako vyplácať rozhodcov napr. cez asociáciu rozhodcov, ktorá 
by prevzala povinnosti voči poisťovniam a pod.? 
Reagoval J.Holeša, prezident SZH: aktuálne takýto systém funguje medzi SZH a Asociáciou rozhodcov 
v súťažiach riadených SZH. Určite vieme v spolupráci s komisiou rozhodcov a delegátov, komisiou krajských 
zväzov a právnikmi pripraviť nejaký koncept, aby sa to dalo aplikovať aj pri iných súťažiach.  
 
H.Aspridu: ako budú rozdelené regionálne centrá hádzanej?  
Reagoval E.Kelecsényi, viceprezident SZH: z dôvodu už viac krát spomenutej finančnej situácie SZH, budeme 
musieť pokračovať v aktuálne nastavenom systéme a prerozdelení RCH a Talent programu. Akonáhle príde 
k zlepšeniu, budeme aj my prehodnocovať aktuálny stav v daný okamih. 
 
P.Palec: kto alebo aké kritéria rozhodujú o tom, ktorých 22 trénerov sú financovaný cez SZH? 
Reagoval E.Kelecsényi, viceprezident SZH: je to rozhodnutie v spolupráci s komisiou mládeže, trénersko-
metodickou komisiou a v konzultácia prebieha aj so šéfmi krajov.  
 
M.Fotul: rád by som sa informoval o douhrádzaní nákladov z roku 2022 ako napr. SOHu, cestovné náklady pri 
talent programe. 
Reagoval J.Holeša, prezident SZH: určite dôjde k úhrade v júnovej splátke. 
 
V.Lackovič: v prípade ak MŠVVaŠ rozhodne o nezaradení hádzanej do školského športu, neuvažuje sa, že by 
organizáciu turnajov základných škôl prevzali n seba krajské zväzy resp. SZH? 
J.Beňadik, predseda Komisie mládeže SZH: zabezpečiť takéto súťaže v rámci SZH resp. krajských zväzov si 
vyžaduje veľké úsilie, keďže ide o veľké súťaže, ktoré treba vzájomne koordinovať. Budeme hľadať možnosti, ako 
to zorganizovať a využiť systém kontaktov, ktorý existuje cez krúžky na školách, aby sme mohli byť späť 
v súťažiach. 
 
 
K bodu 15 
Záver 

 
J.Holeša, prezident SZH poďakoval všetkým delegátom za účasť na online konferencii SZH, zaželal všetkým 
pevné zdravie, pekné leto a následne konferenciu SZH ukončil. 
 
 
 

Prílohy: 
- č. 1 - prezenčná listina 
- č. 2 - schválený rokovací poriadok 
- č.3. – správa Kontrolnej komisie SZH 
- č.3. – prehľad nákladov za rozhodcov hradenými SZH 

 
 

Predsedajúci:     Ivan Sabovik 
 

Zapísal:   Ivan Sabovik 
 

Overili:   Milan Janoška 
 
 
   Maroš Nagy 


